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  PROTOKÓŁ NR 42/21 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania -  
z dnia 22 listopada 2021 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do godz. 13:15 w trybie zdalnym 
obradowania. W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska, Naczelnik Wydziału 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska, Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik Śmiałkowska, Naczelnik Wydziału Finansowo-
Księgowego Sylwia Skrzyniarz, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar 
Derkacz. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum i poprowadził Przewodniczący komisji 
Jarosław Przygoda. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów 
uchwał na XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie, analiza realizacji budżetu za III kwartał, 
przedstawienie wyników kontroli działalności za rok 2020 Powiatu w zakresie poprawy 
dostępności do obiektów i ułatwień w przemieszczaniu się osób niepełnosprawnych oraz 
powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli dostępności infrastruktury 
powiatowych instytucji dla potrzeb osób niepełnosprawnych.  
 
Ad. 2  
Porządek obrad 42 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie stanowi  
zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 41/21 posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 6 października 2021 r. został 
przyjęty jednogłośnie (3 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
  
Ad.4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXXII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Hubert Andrych. 
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2022 roku” (druk 
nr 2/XXXII): 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że projekt uchwały był przedmiotem konsultacji społecznych, do którego 
organizacje pozarządowe nie wniosły uwag. Najistotniejszym elementem projektu uchwały 
było ustalenie realizacji priorytetowych zadań publicznych, które są podobne do roku 
poprzedniego, tj. w zakresie:  pomocy społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom  
w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywania szans tych rodzin i osób; wspierania rodziny 
i systemu pieczy zastępczej; działalności na rzecz osób niepełnosprawnych; udzielania 
nieodpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększania świadomości prawnej społeczeństwa; kultury, 
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; wspierania i upowszechniania kultury 
fizycznej; turystyki i krajoznawstwa; ratownictwa i ochrony ludności. Program realizowany 
będzie w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r., z zastrzeżeniem, że termin 
realizacji poszczególnych zadań określony będzie w warunkach konkursu ofert na wsparcie 
lub powierzenie realizacji zadań Powiatu Gryfińskiego w 2022 r. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji 
zabytków, położonym na terenie powiatu gryfińskiego (druk nr 3/XXXII): 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że w związku z tym, że poprzednia uchwała utraciła moc obowiązującą, 
konieczne jest podjęcie przedmiotowego projektu uchwały, aby móc udzielić dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku, który jest wpisany do 
rejestru zabytków lub znajduje się w gminnej ewidencji zabytków. Zgodnie z § 2. 1 projektu 
uchwały „Dotacja na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków - zwana 
dalej dotacją - może obejmować nakłady konieczne na: 
1) zabezpieczenie, zachowanie i utrwalenie substancji zabytku; 
2) stabilizację konstrukcyjną części składowych zabytku lub ich odtworzenie w zakresie 
niezbędnym dla zachowania tego zabytku; 
3) odnowienie lub uzupełnienie tynków i okładzin architektonicznych albo ich całkowite 
odtworzenie, z uwzględnieniem charakterystycznej dla tego zabytku kolorystyki; 
4) odtworzenie zniszczonej przynależności zabytku, jeżeli odtworzenie to nie przekracza 50% 
oryginalnej substancji tej przynależności; 
5) odnowienie lub całkowite odtworzenie okien, w tym ościeżnic i okiennic, zewnętrznych 
odrzwi i drzwi, więźby dachowej, pokrycia dachowego, rynien i rur spustowych; 
6) modernizację instalacji elektrycznej w zabytkach drewnianych lub w zabytkach, które 
posiadają oryginalne, wykonane z drewna części składowe i przynależności; 
7) wykonanie izolacji przeciwwilgociowej; 
8) uzupełnianie narysów ziemnych dzieł architektury obronnej oraz zabytków 
archeologicznych nieruchomych o własnych formach krajobrazowych; 
9) działania zmierzające do wyeksponowania istniejących, oryginalnych elementów 
zabytkowego układu parku lub ogrodu; 
10) zakup materiałów konserwatorskich i budowlanych, niezbędnych do wykonania prac 
i robót przy zabytku wpisanym do rejestru, o których mowa w pkt 1-9; 
11) zakup i montaż instalacji przeciwwłamaniowej oraz przeciwpożarowej i odgromowej”. 
Naczelnik dodała, że dotacja może być udzielona w wysokości do 50% nakładów 
koniecznych na wykonanie prac lub robót budowlanych przy zabytku. Wysokość środków 
finansowych przeznaczonych na dotacje będzie określała Rada Powiatu w uchwale 
budżetowej na kolejny rok. W drodze ogłoszenia Zarząd Powiatu będzie ogłaszał nabór 
wniosków na zadania, a po złożeniu wniosków powołana komisja na podstawie kryteriów 
zapisanych w § 6 pkt 7 projektu uchwały będzie kierowała się nimi przy rozpatrywaniu 
złożonych wniosków. Następnie komisja po ocenie wniosków będzie przekazywała wynik do 
Zarządu Powiatu, który z kolei przekaże projekt uchwały Radzie Powiatu, gdyż to Rada 
ostatecznie ustala kwoty dofinansowania i udziela dotacji.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
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W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gryfińskiego na 2022 r. (druk  
nr 4/XXXII): 
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że  Rada Powiatu zgodnie z przepisami 
ustawy Prawo farmaceutyczne, po zasięgnięciu opinii wójtów gmin z terenu powiatu 
i samorządu aptekarskiego, ma obowiązek ustalić rozkład godzin aptek. Aktualnie 
obowiązującym aktem prawa miejscowego, regulującym w/w zagadnienie, jest uchwała  
Nr XXIV/170/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 23 grudnia 2020 roku zatwierdzająca 
harmonogram dyżurów na okres od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. W związku z kończącym 
się terminem określającym rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych konieczne jest 
podjęcie nowej uchwały. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zamiany nieruchomości (druk nr 5/XXXII): 
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że Gmina Trzcińsko-Zdrój wystąpiła do 
Powiatu o zamianę nieruchomości. Jedną z nieruchomości, o którą wystąpili jest dojście do 
kościoła, na którym stoi obiekt kultu – krzyż. Droga ta została wyremontowana przez Gminę 
Trzcińsko-Zdrój. Przy tej okazji zasadne uregulowanie jest kwestii skrzyżowania w m. 
Piasecznie. Jedna z działek przylega do drogi gminnej, a druga na skrzyżowaniu przylega do 
dogi powiatowej. W ten sposób zostanie uregulowana i uporządkowana linia drogi 
powiatowej. Wartość księgowa działek powiatowych wynosi 1 052,00 zł, natomiast działki 
gminnej – 3 612,00 zł. Zamiana odbędzie się bez opłat, ponieważ taką możliwość dają 
przepisy z uwagi, że zamiana nieruchomości odbędzie się między jednostkami 
samorządowymi. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy przyjmowane skrzyżowanie wymaga remontu. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska odpowiedziała, że nie, chodzi o uporządkowanie linii, 
ponieważ działka przylega do działki powiatowej, a nie gminnej. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
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V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości na rzecz Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XXXII): 

 
Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że w trakcie przygotowywania przejęcia 
drogi w m. Orzechów na rzecz Powiatu okazało się, że jej przebieg w terenie przechodzi 
przez działkę stanowiącą własność osób fizycznych. Z uwagi na to, że nie ma możliwości 
przejęcia nieruchomości w postępowaniu administracyjnym należy uregulować przebieg tej 
dogi poprzez wykupienie od właściciela nieruchomości pasu drogi, na którego terenie jest 
urządzona droga asfaltowa. Powiat odkupi pas nieruchomości za kwotę 24 490,00 zł.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, na jakiej podstawie została dokonana wycena. 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska odpowiedziała, że na podstawie wyceny szacunkowej 
wykonanej przez biegłego rzeczoznawcę majątkowego. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska. 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach 
Jeziora Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój (druk nr 
7/XXXII): 

 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
powiedziała, że w czerwcu br. Rada Powiatu podjęła uchwałę wprowadzającą zakaz używania 
jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach Jeziora 
Strzeszowskiego położonego na terenie gminy Trzcińsko Zdrój. Zakaz nie dotyczył używania 
jednostek spełniających wymogi Rozporządzenia Ministra Rozwoju z dnia 2 czerwca 2016 r. 
w sprawie wymagań dla rekreacyjnych jednostek pływających i skuterów wodnych oraz 
godzin pomiędzy 11:00 a 18:00, a także odległości co najmniej 50 m od linii brzegowej 
jeziora. Uchwała weszła w życie 5 sierpnia br. Pismem z 3 sierpnia br. oraz 15 września br. 
Burmistrz Trzcińska-Zdrój i Przewodniczący Rady Miejskiej wystąpili o wprowadzenie 
całkowitego zakazu używania łodzi i skuterów wodnych wyposażone w silniki spalinowe  
o mocy powyżej 6 KM na wodach Jeziora Strzeszowskiego. Burmistrz zmienił swoje zdanie 
wyrażone we wcześniejszej korespondencji. Nowy projekt uchwały wprowadza zakaz 
używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na wodach Jeziora 
Strzeszowskiego, położonego na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój, ale nie dotyczy używania 
Jednostek napędzanych silnikami spalinowymi o mocy nieprzekraczającej 6 KM.   
W projekcie uchwały, na wniosek Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej, nie zostały 
ujęte zapisy dotyczące godzin, w których można używać jednostki pływające oraz 
wyznaczenia odległość od linii brzegowej. Naczelnik dodała, że przedmiotowa wersja 
projektu uchwały spotkała się wcześniej z aprobatą mieszkańców i była wyrażona w piśmie, 
które przedstawił Sołtys.  
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Przewodniczący Jarosław Przygoda zapytał, czy po podjęciu uchwały będzie można pływać 
jednostkami nie przekraczającymi 6 KM. Następnie zapytał, czy Burmistrz w tej sprawie 
przeprowadzał konsultacje z mieszkańcami. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
poinformowała, że poprzednia uchwała zezwalała poruszanie się wszystkim jednostką, ale  
w określonych godzinach między 11:00, a 18:00 w odległości 50 m od linii brzegowej. Po 
podjęciu uchwały  będzie można pływać jednostkami nie przekraczającymi 6 KM. Dodała, że 
z treści pisma wynika, że takie konsultacje były przeprowadzane.  
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że to nie poważne, aby Rada Powiatu, co kilka 
miesięcy zajmowała się tą sprawą. Dodał, że wstrzymuje się, bo za kilka miesięcy, okresem 
letnim okaże się, że ponownie trzeba będzie się sprawą zająć. Dodatkowo mogą pojawić się 
sprawy dot. innych jezior.  
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że podjęta uchwała brała pod uwagę oczekiwania 
Burmistrza Trzcińska-Zdrój. Teraz nastąpiła zmiana zdania, czy to pod wpływem 
mieszkańców? 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
odpowiedziała, że Burmistrz pisze, że „po przeprowadzonych rozmowach i spotkaniach z 
mieszkańcami Strzeszowa”. 
 
Radna Agnieszka Gralak powiedziała, że Burmistrz pierwotnie argumentował swoje 
oczekiwania rozwojem turystyki, a teraz za argument bierze dobro mieszkańców.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
(1 za; 0 przeciw; 3 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa Karina Osińska. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia na rok 2022 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz 
wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu 
(druk nr 8/XXXII): 

 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
powiedziała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy Prawo o ruchu drogowym 
Rada Powiatu corocznie musi ustalić stawki opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu. Maksymalne stawki corocznie ogłaszane są przez Ministra Finansów w Monitorze 
Polskim. Na podstawie lat ubiegłych wiadomym jest również, że nie ma dobrowolności  
w ustalaniu stawek, więc nie można wywindować maksymalnych, jeżeli nie jest to 
uzasadnione sytuacją na rynku, czyli oferowanymi przez uprawnione jednostki usługami dla 
Powiatu. W proponowanym projekcie uchwały zostały zapisane stawki zaproponowane przez 
przedsiębiorców wykonujących usługi w zakresie holowania oraz parkowania pojazdów, 
powiększone o 30%, na które składają się koszty poniesione przez Powiat w związku z pracą 
pracownika przygotowującego dokumentację do sądu, przy szukaniu właściciela pojazdu. 
Naczelnik dodała, że stawki za usługi w zakresie holowania są wyższe od maksymalnych 
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stawek ogłoszonych w Monitorze Polskim, więc w tym przypadku nie ma możliwości 
doliczenia przez Powiat tych 30%. Za usługę holowania faktycznie płaci się więcej niż 
wskazuje na to zapis w uchwale. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że są to wprawdzie niewielkie środki, ale w skali 
ogólnopolskiej większe. Zdaniem Radnego w tym zakresie Powiat nie może wiele, ale 
przydałoby się wystąpienie  Związku Miast Polskich i innych stowarzyszeń samorządowych, 
aby szybko zostało to zmienione. Powiat nie powinien do tego zadania dopłacać.  
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
powiedziała, że temat był poruszany, jak wynika z forum samorządowego „warto wiedzieć”. 
W tym zakresie nie tylko Powiat Gryfiński z tego tytułu ponosi koszty w związku z realizacją 
zadania. Na tę chwilę nic z tym nie zrobiono.  
 
Przewodniczący Jarosław Przygoda zapytał, jakie koszty poniósł Powiat w 2020 r. oraz  
w 2021 r., czy jest to znacząca różnica? 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
odpowiedziała, że w 2020 r. usunięto 19 pojazdów, z czego 15 pojazdów zostało odebranych.  
Za holowanie pojazdów zostało zapłacone 13 000,00 zł, za parking 6 800,17 zł.  
W 2021 r. zostało usuniętych 10 pojazdów, z czego 4 zostały odebrane. Za holowanie 
zapłacono kwotę 7 400,00 zł, za parkowanie 11 024,22 zł. Z końcem listopada br. kończy się 
umowa na parking i wówczas będą faktyczne dane, bo trzeba będzie się rozliczyć koszty  
z całej umowy. Według wstępnych wyliczeń przedsiębiorcy trzeba będzie zapłacić około 
25 060,62 zł. Na ten moment 8 pojazdów stoi na parkingu. Minął 3 miesięczny termin i nikt 
nie zwrócił się po odbiór żadnego z tych pojazdów, zatem poniesionych kosztów  
przechowywania powiat już nie odzyska. Jedyny dochód, jaki Powiat może otrzymać, to  
w związku z demontażem, za każde auto po 559,65 zł brutto.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy w przyszłości jest możliwość znalezienia tańszego 
wykonawcy. 
 
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 
odpowiedziała, że umowa w zakresie usługi prowadzenia parkingu została podpisana  
w ubiegłym tygodniu. Zgłosiło się trzech oferentów, z czego została wybrana 
najkorzystniejsza oferta z najniższą ceną, więc raczej taka sytuacja nie będzie miała miejsca, 
ceny idą w górę. Przy nowej umowie cena za dobę parkowania pojazdu do 3,5 t wynosić 
będzie 20,00 zł.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Aneta 

Płóciennik – Śmiałkowska 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej gminie Gryfino (druk nr 9/XXXII): 
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Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Derkacz powiedział, że Prezes 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Radziszewie wystąpił z wnioskiem o udzielenie dotacji 
celowej w wysokości 4 000,00 zł na dofinansowanie zakupu dwóch sztuk radiotelefonów. 
Wydział Zarządzania Kryzysowego dokonał analizy przedstawionych we wniosku potrzeb  
i ich kosztów. Jest propozycja, aby udzielić Gminie Gryfino dotacji z przeznaczeniem dla 
OSP w Radziszewie. Dotychczas zostały udzielone trzy dotacje na zakup sprzętu 
strażackiego, ta byłaby czwartą. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
W tym momencie posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Waldemar Derkacz 
 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2021 rok (druk nr 10/XXXII): 

 
Naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego Sylwia Skrzyniarz przedstawiła zmiany  
do budżetu powiatu na 2021 r., zgodnie z uzasadnieniem i załącznikami do projektu uchwały.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał o jakie regulacje rozliczeń chodzi pomiędzy Powiatem 
Gryfińskim a Szpitalem Powiatowym w Gryfinie Spółka z o.o. 
 
Naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego Sylwia Skrzyniarz odpowiedziała, że Szpital 
jest dłużny Powiatowy za dzierżawę nieruchomości. Fizycznie te środki pomiędzy kontami 
nie przechodzą, jednak w celu zaksięgowania jest konieczność zabezpieczenia planu 
finansowego.   
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2039 (druk  
nr 11/XXXII): 

 
Naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego Sylwia Skrzyniarz powiedziała,  
że konsekwencją wprowadzonych zmian w ww. projekcie uchwały oraz dokonanych zmian  
w budżecie przez Zarząd Powiatu jest konieczność dostosowania wieloletnich wielkości  
w WPF odnośnie 2021 r. Ponadto została dokonana aktualizacja w zakresie roku 2022 i lat 
następnych w związku ze złożonym projektem budżetu na 2022 r. W konsekwencji dodano  
5 zadań, zmieniono zakres 8 i 2 zostały całkowicie usunięte. Deficyt pozostaje na tym 
poziomie, wszystkie wskaźniki są zachowane. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
(4 za; 0 przeciw; 0 wstrz. się). 
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Ad.5 Analiza realizacji budżetu za III kwartał. 
 
Naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego Sylwia Skrzyniarz przedstawiła 
sprawozdanie finansowe za III kwartał br., stanowiące zał. nr 3. 
 
Wniosek Radnego Tomasza Mirakowskiego 
- o przygotowanie zestawienia dot. wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu  
w III kwartale za okres 3 lat (w ujęciu procentowym) z podaniem przyczyny takiego,  
a nie innego wykonania (wniosek znak: BRZ. 0012.3.42.2021 wraz z odpowiedzią - zał. nr 
4). 
 
Ad.6 Przedstawienie wyników kontroli działalności za rok 2020 Powiatu w zakresie 

poprawy dostępności do obiektów i ułatwień w przemieszczaniu się osób 
niepełnosprawnych. 

 
Przewodniczący Jarosław Przygoda powiedział, że Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu w Gryfinie w składzie: 
1. Przewodniczący Zespołu Jarosław Przygoda, 
2. Członek Zespołu Hubert Andrych, 
3. Członek Zespołu Tomasz Mirakowski, 
4. Członek Zespołu Agnieszka Gralak, 
w dniach 19 i 26 października 2021 r. przeprowadził kontrolę działalności za rok 2020 
Powiatu w zakresie poprawy dostępności do obiektów i ułatwień w przemieszczaniu się osób 
niepełnosprawnych.  
 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem z kontroli Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie (zał. nr 5). Pozytywnie oceniła działalność Powiatu  
w kontrolowanym zakresie. Jednak dostrzegła, że działania Powiatu w zakresie poprawy 
dostępności do obiektów i ułatwień w przemieszczaniu się osób niepełnosprawnych  
są procesem wieloletnim, wymagającym odpowiednich narzędzi finansowych, dlatego zaleca 
przygotowanie harmonogramu prac wraz z kosztorysem na kolejne lata.  

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawione wystąpienie pokontrolne (stanowiące zał. nr 6, 
znak: BRZ.0012.3.42.2021). 

Ad.7 Powołanie Zespołu Kontrolnego do przeprowadzenia kontroli dostępności   
infrastruktury powiatowych instytucji dla potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 
Komisja Rewizyjna jednogłośnie postanowiła przenieść i przeprowadzić w roku kolejnym 
kontrolę dostępności infrastruktury powiatowych instytucji dla potrzeb osób 
niepełnosprawnych, w związku ze zwiększoną liczbą przypadków zachorowań wywołanych  
koronawirusem (SARS-CoV-2) i wprowadzonymi obostrzeniami. 
 
Ad.8 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Wniosek Radnego Tomasza Mirakowskiego o udzielenie przez Starostę Gryfińskiego lub 
Prezesa Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. informacji dot.: 
- obecnego funkcjonowania oddziału chirurgicznego w Szpitalu, czy wszystkie sale  
na oddziale chirurgicznym są wyposażone w łazienki, jeżeli nie, to ilu sal to dotyczy, 
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- pracy „oddziału covidowego” w Szpitalu, ile pomieszczeń Szpitala zostało przygotowanych 
na potrzeby Szpitala covidowego? Czy w późniejszym czasie nie będzie się to wiązało  
z dodatkowymi środkami finansowymi na przywrócenie normalnego funkcjonowania 
oddziału? Czy lekarze, którzy pracowali na oddziale wewnętrznym w dalszym ciągu pracują 
na oddziale covidowym? 
- sytuacji finansowej Szpitala pod koniec 2021 r.   
Następnie Radny zasygnalizował, że w Szpitalu jest niewystarczającą ilość lekarzy 
radiologów. Na zwykły opis zdjęcia prześwietlenia klatki piersiowej oczekuje się obecnie 
miesiąc, a nawet dłużej. Dodatkowo na terenie Gryfina nie są świadczone usługi w zakresie 
badania ultrasonografii jamy brzusznej. Zdaniem Radnego należałoby podjąć działania w tym 
zakresie i również poprosił o udzielenie odpowiedzi (wniosek znak: BRZ. 0012.3.42.2021 
wraz z odpowiedzią - zał. nr 7). 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, jak wyglądają przygotowania do tzw. akcji zima. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że zostały przeprowadzone 
odpowiednie procedury przetargowe. Powiat ma doświadczenie w zakresie współpracy  
z firmami odśnieżającymi drogi powiatowe, wynagrodzenie płacone jest z tytułu wykonanej 
pracy oraz gotowości do niej.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał o remonty dróg na terenie Powiatu, czy do końca 
grudnia drogi powiatowe będą w lepszym stanie technicznym i będą przejezdne? 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że na ten moment remontowa jest 
droga powiatowa na odc. Gryfino-Linie, na odc. pomiędzy Gryfinem, a Wirowem z uwagi  
na występujące fałdowania nawierzchni, które zostały zlikwidowane i zostanie wyłożony 
kawałek nowej nakładki. Dodał, że newralgiczne elementy dróg powiatowych  
są remontowane na bieżąco. Najczęściej taki remont polega na uzupełnieniu ubytków  
w nawierzchni masą z kruszywem. Z uwagi na małe nakłady finansowe wykonanie remontów 
taką metodą na drogach jest możliwe na długich odcinkach dróg na terenie praktycznie całego 
Powiatu.  Kontynuując dodał, że ponownie rusza się z remontami na drogach po zakończeniu 
okresu zimowego. Stan dróg na bieżąco jest monitorowany przez pracowników Wydziału 
Zarządzania Drogami, starają się reagować w miarę możliwości na bieżąco. 
 
Radny Tomasz Miakowski zapytał, czy pod koniec roku przewidywane są podwyżki 
wynagrodzeń dla pracowników urzędu. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że nie rozmawiał o tym z Panem 
Starostą, aczkolwiek zwykle na koniec roku takie regulacje płacowe są, ze względu choćby na 
inflację, która w ostatnim czasie jest dość wysoka. Środki finansowe są zabezpieczone. 
 
Wniosek Radnego Tomasza Mirakowskiego 
- o udzielenie na sesji Rady informacji dot. obecnego stanu zatrudnienia w urzędzie Starostwa 
Powiatowego. Czy jest wystarczający, czy ogłaszane są konkursy na stanowiska urzędnicze, 
czy planowane są odejścia pracowników na emeryturę? (wniosek znak: BRZ. 0012.3.42.2021 
wraz z odpowiedzią - zał. nr 8). 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że poziom zatrudnienia jest obecnie 
zadawalający. W przypadku braków kadrowych są ogłaszane konkursy, które publikowane  
są na stronie BIP Starostwa Powiatowego w Gryfinie. Mimo niezbyt wysokich zarobków  
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w budżetówce jest to pewna praca i jest zainteresowanie. Dodał, że na ten moment nie jest 
przewidzianych dużo odejść.  
 
 
Na tym  posiedzenie zakończono o godz. 13:15.  
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Magdalena Romankiewicz 
 
 
 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 


